Worship Department 敬拜部

(Cantonese) 粵語堂
1. Usher. Requirement: Male Church Member. Friendly and Cheerful. 3 months commitment.
    敬拜招待 - 要求: 男性會友, 友善並笑容可親. 工作時限: 三個月
2. Choir Member: Requirement: Christian. Audition of the heart not voice. Choir practice every  Sunday afternoon from 1:45pm to 3:00pm 詩班員 – 要求: 重新得救基督徒, 不僅用聲音, 更重要的是用心來事奉神, 每主日下午一時三刻至三時練習
3. Pre-Communion preparation and post-communion cleaning. Requirement: 4 months commitment (September to December) 
聖餐前的預備與聖餐後的清潔收拾. 工作時限: 四個月

(Mandarin) 國語堂
1. Usher:  male church member, friendly, reliable.  1 year commitment (but serving in rotation)
    敬拜招待: 男性會友, 友善可靠. 工作時限: 一年 (與其他同工輪值)
2. Male/female for worship team: baptized Christian, required to attend 6 weeks of practices before being considered for team, practice on Sat mornings
    敬拜小組成員: 已受洗基督徒, 要求正式成為隊友之前需參加六個星期的練習, 每週六早上練習.

(English) 英語堂
1. Usher:  male church member, friendly, reliable.  1 year commitment (but serving in rotation)
[bookmark: _GoBack]2. Male voice for worship team: church member (or currently in membership class), required to attend 6 weeks of practices before being considered for team, practice on Sat mornings
3. Communion preparation/cleaning: 4-month commitment from Jan to Apr

